
OBČINSKI MOŽJE
NA ČRNUČAH
Povabilu Vodovoda Crnuče

na skupni sestanek so se od-
avaji predsednik ob&nske
skupš&ine KareJ Kušar, tajnik
Ivan Levstek, načelnik za
gradbene In komunalne zade-
ve inž. Cinl Sluga, podpred-
sednik občinske skupščine
Slavko Oblak m predstavniki
krajevnih skupnosti. Predstav-
niki čmuškega vodovoda, ki
se volontersko ukvarjajo z vo-
dovodom že vrsto let, so se-
stanek skhcaJi za to. da bi
odgovornin) dejavnikotn pove-
dali ter pokazali, kako so po
rabili obSinski denar ter )ih
seznanili z nekatenml drugi-
mi komunalnimi problemj.

Laraskih 50 scarih mlli.ionov
din iz občinske blagajne so
porabUi za novi vodovodm re-
zervoar ter novo povezavo hiš
pn tovaml Elma, ker so bile
stare cevj preozke Beseda je
stekla tudl o potrebi, da bi
pn Dolu skopali nov rezerviu
vodnjak (6rpališCe), ta sicer
za primer, da odpove CrnuSki.
Z obfiinske strani so padali
na Vodovod očitkl, da so do-
slej marsikaj delali na črno
(rezervoar in vodovodne ce-
vi). da nimajo podzemeljske-
ga katastra, kar so Crnučani
zanikali kot. neresnično.

Kar zadeva nekatere bolj
oddal.jene oziroma osainl.tene

hiše v Dolu bo občina pnspe-
vala denar za napeljavo vodo-
vodnih cevi do njih, kakor je
bilo posebej obljubljeno.

Da Je v Nadgonci lzredno
slaba električna napetost spri-
60 števiJnih novih gradenj, je
že vrsto let znana resnica, za-
to bi morali poskrbeti za no-
vo trato posta.jo Z okrog 50
se je naselje povečalo na pri-
bližno 150 hiš. Ker pa so no-
vi lastniki parcei hudo drago
plnčali zemljo, zdaj nočejo nl-
česar slišati o kakšnem po
novnem prispevku za elektri-
ko ter s prst.om pokažejo na
stare naseljence, češ kar oni
naj še primaknejo zraven. saj
so tako dobili dovolj denarja
za prodano zemljo; kvadratni
meter Je dosegel do 8.000 sta-
rih dinariev

Med obfiinskimi ln črnuški-
mi možmi je potem stekla
beseda, kako naj bi Vodovod
iz amaterstva prišel v poklic-
ne roke. Idejo o priključitvi
k mestnemu vodovodu so ta-
ko eni kot drugi zavrnili, pač
pa so se oprijeLj misli, naj bi
se Vodovod Crnuče prlključil
h kaki dornači delovni orga-
nizaciji.

Raziskave pitne vode pred
regulacljo OrnuSnice so poka-
zale krit.ično sliko ozirama
skrajno varnostuo mejo. do
katere je še dovoljeno upo-
rabljan.le take vode za pitje
in žitie Zda.1 se je stanje pit-
ne vode izboljšalo. vendar nad
pit.no vodo še vedno visi meč
onesnaženja zaradi neurejene
kanalizaci.ie na Crnučah. Zna-
nl so pnmert, da so lastniki
nekaterih hiš odpadne vode
napeljali v stare vodnjake, s
čimer direktno onešnažujejo
vodo tainlco. V tej smeri je
pofrebna tako.i5n.ia akcija.

Pet let star zaBidalni načrt
za Cmuče se je izkazal za ne-
primernega. prav tako tudi
načrt za komunalne naprave s
kanalizaci.io vred Ce bi torej
občina takoj namenila dolo-
čen denar za Crnuško kanali-
zacijo, si z njim ne W moeli
nič pomasati ker preorosto
n\ nai^rtov zn osnovno kanali
zaciisko mrežo. Vsat erlavni
razvod za tako g-osto nas^iip
krtt so ftmufte bi morali 'Vrn
iv(»1 »pocnmtnf-1« nq <V>nrav
pTmo zar'<in,lTip<i'a ns^rta

Vr> 7«i»ot"viHh ohrinskili

mož bo projektant do no^ega
leta po pripombah obfianov
popravU zazidalnj načrt za
Gmajno, vendar ne bistveno,
ker po njegovem konceptu to
pač m mogoče storiti. Dogo-
vor, naj Crnučani sami poskr-
be za alternativni zazidalnl
načrt in kl ga bo plačala ob-
čina ali Soseska, če bo spre-
jemljiv, sicer pa ne, )e neko-
liko čuden, vendar ga bodo
Crnučani vseeno realizirali.

Osnovne pnpombe na račun
koncepta zazidalnega načrta,
ki ne upošteva. da bo giavna
cesta skocai Cmuče postala od
1975 leta naprej bolj ali manj
lokalna (nova avtocesta bo
pod naseljem), da naselje ne
bp več tako ostro prerezano
na dve polovici ter vrsta dru-
gih zahtev glede višine in raz-
poreditve stanovanjskih blo-
kov. so bfle teme nadaljne
razprave predstavnikov KS
Črnuče in občinskih mož na
sedežu občine, ki je prtaesla
odlo^itev o altemativnem za-
zidalnem načrtu. za katerega
bodo prizadetd poskrbeli sa-
mi. M. L.


